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Zápisnica č. 2/2024 
z Výkonného výboru Slovenskej kanoistiky – sekcie hladkých vôd  

konaného dňa 20.3.2024 
 
 
 

Prítomní:  Robert Petriska, Martin Zgančík, Ladislav Belovič, Martin Bielik 
 
Ospravedlnení: Erik Vlček, Marián Tesárik, Andrej Wiebauer 
 
Prizvaní:  Miroslav Haviar, Boris Bergendi, Monika Czaniková 
 
 
Predseda VV SHV p. Petriska privítal členov výkonného výboru (VV), a otvoril zasadnutie 
s nasledovným programom: 
 
 
Program: 
  
1. Kontrola úloh 
2. Správy komisií 
3. Čerpanie financií za rok 2023 
4. Návrh rozpočtu 2024 
5. Príprava VZ SHV 
6. Rôzne 
 
 

 
Začiatok zasadnutia: Zasadnutie začalo o 13,00 h za účasti prítomných a prizvaných. 
Koniec zasadnutia: 16:00 h 
 
 
 
1. Kontrola úloh  
Kompetenčná smernica 
Bola predložená na zasadnutie prezídia SK, ktoré bolo preložené. 
Úloha trvá. 
 
 
 
2. Správy komisií  
Športovo-technická komisia – p. Bielik informoval o materiáloch ŠTK: 
Štatút ŠTK – novým členom ŠTK namiesto F. Petrlu bude R. Kužel (príloha 1). 
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Kalendár pretekov na rok 2024 (príloha 2).  
Doplnené - miestom konania Majstrovstiev Slovenska na dlhé trate budú Piešťany. 
 
Hlasovanie: ZA: 3, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 1 
Kalendár pretekov na rok 2024 bol schválený. 
 
Usmernenie Príspevok na preteky (príloha 3) 
Smernica Leto s kajakom (príloha 4) 
 
Smernica SP 2024 (príloha 5) 
P. Zgančík navrhol zaradiť do SP aj podujatie Samaria CUP, smernicu s navrhovanou zmenou 
prerokuje ŠTK. 
 
 
Usmernenie Organizácia elektronickej porady 2024 (príloha 6) 
Usmernenie Zabezpečenia rozhodcov na pretekoch 2024 (príloha 7) 
Usmernenie časomiera na pretekoch 2024 (príloha 8) 
Pravidlá RK 2021-2024 (príloha 9) 
 
VV SHV zobral materiály na vedomie. 
 
3. Čerpanie financií za 2023 
P. Bergendi požiadal o predĺženie termínu na predloženie čerpania financií za rok 2023 z dôvodu 
výmeny účtovníčky od 01/2024 a prácnym rozúčtovávaním dokladov v rámci PUŠ a projektu na 
podporu športu. 
 
Čerpanie financií za rok 2023 bude predložené členom VV SHV na stretnutí online.  
 
 
4. Návrh rozpočtu 2024 (príloha 10) 
P. Bergendi predložil VV SHV návrh rozpočtu na rok 2024. 
Po diskusii členov a úpravách položiek VV SHV odporúča VZ SHV schváliť rozpočet na rok 2024. 
 
 
 
5. Príprava VZ SHV 
VZ SHV je v príprave, pozvánky s návratkami sú rozposlané. 
Program VZ  bude doplnený o bod: 
Prijatie nových klubov: 
Canoe club Zemník o.z. 
Dračia Légia Trenčín 
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6. Rôzne  
P. Bergendi informoval o: 

 rokovaniach ohľadom navýšenia dotácie TOP tímu s ministrom cestovného ruchu 
a školstva, so štátnym tajomníkom pre šport 

 hľadaní nových priestorov Slovenskej kanoistiky vzhľadom na zvýšenie nájmu v Dome 
športu 

 zostavovaní výsledkového servisu reprezentantov Slovenskej kanoistiky a štatistík 
 zvýšení úrovne využívaní Zemníka – využitie v minulom roku inštalovanej optickej 

a elektrická siete - p. Bergendi chce vytvoriť analytický samoobslužný systém pre trénerov 
a kluby na analýzu tréningov snímaním medzičasov každých 100m a tiež šírenie snímania 
dronom na mobily/tablety aj na bežných testoch a klasických pretekoch na Zemníku, 
nielen na regate. Tiež zväz umiestni permanentne hodiny/časovače na štarty a cieľ, na 
ktorých bude gps presný čas, tým si budú vedieť odmerať čas aj samotní pretekári na 
dráhe.  

 pripravenosti Zemníka na ME – prebiehajú výrazné úpravy v areáli, zmení sa organizácia 
využitia areálu, pribudnú stojany pre lode, kontajnery sa presunú pre zväčšenie lúky, 
pripravuje sa nová cieľová veža, buduje sa cyklotrasa popri kanáli, budú osadené tribúny, 
pripravujú sa stupne víťazov s LED grafikou, stožiare pre vyhlasovanie víťazov,  fun zóna 
na podporu našich pretekárov,... 
 
 

P. Haviar informoval VV SHV o stave spoločnosti Canoe slalom sro, ktorej vlastníkom je  Slovenská 
kanoistika a predostrel potrebu vyriešenia právnej formy voči sekcii hladkých vôd. 
 
 
 
 
 
 
Nasledujúci Výkonný výbor SHV sa bude konať 30.4.2024 v Dome športu v Bratislave. 
 
 
 
V Bratislave, dňa 20.3.2024      Overil: Martin Bielik 
Zapísala: Monika Czaniková         


